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Panie Przewodniczący!

Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie nr 0057.8.2011 z prac Burmistrza Barlinka za okres od

dnia 24 sierpnia 2011r. do dnia 20 września 2011r..

W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i

rozpatrzono następujące sprawy:

I.    W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej p.w.

NSNMP w Barlinku z prośbą o wsparcie finansowe w kwocie 30.000,00 zł  na

remont dachu kościoła. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie przedmiotowy wniosek,

polecił przedłożyć do Rady Miejskiej projekt uchwały z prośbą o wprowadzenie

środków finansowych na powyższy cel do budżetu Gminy Barlinek na 2011 rok.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem MOBILGOR „Pensjonat pod

sosnami” z prośbą o wsparcie finansowe krzesełek kwocie 1.500,00 zł na zakup

krzesełek na „Barlineckie Kino Letnie”. Z powodu trudnej sytuacji finansowej

oraz barku wolnych środków w budżecie gminy niestety nie ma możliwości

przyznania wnioskowanego wsparcia finansowego.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starosty Myśliborskiego w sprawie

utworzenia funduszu celowego z przeznaczeniem na finansowanie dożynek

powiatowo-gminnych. W ramach tego funduszu  wszystkie gminy powiatu

zachodniopomorskiego zabezpieczyłyby w swoich budżetach począwszy od 2011

roku kwotę 5.000,00 zł – gminy miejsko-wiejskie, 3.000,00 zł- gminy wiejskie.

Deklarowana kwota zostanie przekazana w formie dotacji dla gminy, która w

danym roku kalendarzowym organizuje dożynki Powiatowo-Gminne. Burmistrz

ustosunkował się negatywnie do powyższego, gmina która w danym roku jest

organizatorem w/w wydarzenia powinna we własnym budżecie zabezpieczyć
środki. Ze względu na trudna sytuacje finansowa Gminy nie ma możliwości

zabezpieczenia środków w budżecie na dofinansowanie Dożynek Powiatowo-

Gminnych 2011.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyr. SP nr 1 w Barlinku w sprawie

potrzeby zatrudnienia na umowę o dzieło trzech sprzątaczek celem posprzątania

szkoły na rozpoczęcie roku szkolnego 2011/2012 w wyniku prowadzonej

termomodernizacji. Wnioskodawca zwraca się z prośbą o zwiększenie środków

finansowych w rozdziale 801 dział 80101 paragraf 4170 wynagrodzenia

bezosobowe o kwotę 4.500,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na przyznanie środków

finansowych w kwocie 5.000,00 zł.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o dofinansowanie

organizacji imprezy związanej z zakończeniem lata w kwocie 300,00 zł w ramach

Funduszu Sołeckiego na 2011 r. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok
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6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów w sprawie

sfinansowania wykonania budowy chaty biesiadnej w kwocie 11.955,00 zł w

ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu

Sołeckim na 2011 rok. Projekt wiaty wykona firma Usługi Projektowe M.

Krasowski ul. Boczna 4, Barlinek za kwotę 1.500,00 zł brutto.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy Deloitte z siedzibą we Wrocławiu

Plac Grunwaldzki 23, 50-365 Wrocław w zakresie optymalizacji VAT. Burmistrz

ustosunkował się pozytywnie do powyższego, między w/w firmą a Gmina

Barlinek zostanie podpisana umowa na optymalizacje VAT.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 1 z prośbą o zwiększenie

środków budżetowych na nauczanie indywidualne i naukę języka polskiego dla

ucznia obcojęzycznego. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie, w/w koszt

należy pokryć w ramach własnego budżetu.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów w sprawie

dofinansowania organizacji dożynek w kwocie 1.000,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie

i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 1 w Barlinku w sprawie

przekazania środków na doprowadzenie ciepłej wody do toalet dziecięcych oraz

zakup stolików i krzeseł uczniowskich, które są niezbędne w związku z licznymi

klasami pierwszymi. Burmistrz na podłączenie 4 przepływowych podgrzewaczy

wody oraz doprowadzenie zasilania ciepłej wody do kotłowni  przyznał kwotę
7.000,00 zł, natomiast na zakup krzeseł kwotę 4.000,00 zł.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BOK z prośbą o wcześniejsze

przelanie dotacji na bieżącą działalność oraz udzielenie pożyczki w kwocie

100.000,00 zł w terminie do dnia 31.08.2011r.. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

powyższy wniosek.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BAF z prośbą o sfinansowanie

wyjazdu na turniej organizowany przez Klub Sportowy „Fala Międzyzdroje”.

Burmistrz ustosunkował się do powyższego negatywnie.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo w sprawie

dofinansowania w kwocie 300,00 zł wyjazdu na targi rolne do Barzkowic w

ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu

Sołeckim na 2011 rok.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo w sprawie

dofinansowania zakupu materiałów w kwocie 800,00 zł w celu dokończenia

ogrodzenia przy świetlicy wiejskiej w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.
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15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa z prośbą o dofinansowanie

organizacji zawodów wędkarskich w kwocie 100,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie

i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki w sprawie

pokrycia kosztów zakupu art. Spożywczych w kwocie 400,00 zł w związku z

organizacją dożynek sołeckich ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki w sprawie

dofinansowania zakupu pompy  w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie

i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice w sprawie

dofinansowania zakupu art. Spożywczych w związku z organizacja dożynek

sołeckich w kwocie 600,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice w sprawie

dofinansowania wyjazdu na targi rolne do Barzkowic w kwocie 500,00 zł w

ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo w sprawie

dofinansowania wyjazdu na targi rolne do Barzkowic w kwocie 500,00 zł w

ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o

dofinansowanie zakupu art. Spożywczych w związku z organizacją dożynek

sołeckich w kwocie 1.100,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz

pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały

zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  OPS w Barlinku z prośbą o
uwzględnienie potrzeb, które wynikły w toku realizacji powierzonych zadań, bądź
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nie zostały uwzględnione w planach finansowych , jakie złożyła jednostka we

wrześniu minionego roku. Burmistrz wyraził zgodę na rozliczenie pracowników

zatrudnionych do obsługi funduszu alimentacyjnego w terminie późniejszym.

Burmistrz wyraził zgodę na zatrudnienie dwóch opiekunek dla osób starszych

zgodnie z umową PUP  od listopada 2011r.

Burmistrz przyznał kwotę 10.000,00 zł na etat dla pracownika w okresie od

września do grudnia 2011r  na stanowisku referent ds. stypendiów dla uczniów i

dodatków mieszkaniowych.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w sprawie

zakupu artykułów spożywczych na Biesiadę Dożynkową w ramach Funduszu

Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM „Piast” na wykonanie zejścia z

chodnika nr dz.167/84 na dz. Nr 806/14. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył w/w

wniosek.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem porozumienia w sprawie dojazdu do

posesji nr 13 i 14 przy ul. Jeziornej zaproponowana przez właścicieli w/w posesji.

Burmistrz pozostał przy projekcie porozumienia zaproponowanego przez Gminę
Barlinek, polecił także wystosować odpowiednie pismo do wnioskodawców jak

również wprowadzić odpowiednie oznakowanie  dla pojazdów które będą
przejeżdżać przez wydzielony teren szkoły.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem na korzystanie z drogi wewnętrznej

nr dz.22/1 celem dojazdu do planowanego budynku mieszkalnego na działce nr

150/18. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie, jednakże istnieje możliwość
wykupu od gminy nieruchomości oznaczonej nr dz. 22/1..

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na prace projektowe na dodatkowe

elementy związane z przebudową ul. Żabiej i Podwale. Ze względu na drogą ofertę
burmistrz polecił rozeznać się na rynku za korzystniejszymi ofertami.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem projektanta i postanowił ująć do

wniosku o dofinansowanie  uwagi wniesione przez BOK oraz Informatyka UM

w/m. Informacje o powyższym burmistrz polecił przekazać projektantowi.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu „Zagospodarowanie

terenów parkowych w miejscowości Dzikowo i Mostkowo, gmina Barlinek”.

Zgodnie z wytycznymi PROW drogi nie są kosztem kwalifikowanym projektu. W

związku z powyższym należy wyłączyć z kosztów kwalifikowanych projektu

wartość dotycząca budowy/ przebudowy / remontu ogólnodostępnych dróg

- w Mostkowie – droga dojazdowa ( koszta został już usunięty)
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- w Dzikowie – burmistrz ustalił, iż planowana droga w parku w Dzikowi nie

będzie drogą  ogólnodostępną przejazdową tylko ciągiem komunikacyjnym do

obsługo parku. W związku z powyższym koszt kwalifikowany zmniejszy się z

473.887,00 zł ( 41% kosztów całkowitych) na 392.929,00 zł ( 35% kosztów

całkowitych) projektu „Zagospodarowanie terenów parkowych w miejscowości

Dzikowo i Mostkowo, Gmina Barlinek”.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o planowanym naborze wniosków na

projekty realizowane w 2012 r.( 30 wrzesień 2011r.) Wysokość dotacji to 30%

kosztów kwalifikowanych ( max 1.000.000 w 2012r., 3.000.000 w 2013-2015).

Burmistrz postanowił nie składać wniosku.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem prac niezbędnych do zakończenia

zadania termomodernizacji SP Nr 1 i postanowił że wymiana 3 okien w kotłowni

szkoły oraz remont auli w zakresie szpachlowania ścian i malowania oraz

cyklinowania podłogi nastąpi po realizacji zadania.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem umowy przedstawionym przez firme

Open Energy i przyjął w/w projekt z zastrzeżeniem finansowania na rok 2012.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem prac nad inwestycją oraz zgłoszonymi

przez inspektora nadzoru uwagami. Burmistrz polecił doprowadzenie

dokumentacji do stanu niezbędnego do uzyskania pozwolenia na użytkowanie.

Jednocześnie Burmistrz Barlinka polecił RG wszcząć procedurę przejęcia działki

dzierżawionej od Nadleśnictwa pod stacje uzdatniania wody.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zmiana harmonogramu realizacji inwestycji pn.

”Budowa ścieżki rowerowej z Barlinka do Krzynki”- odcinek nr 2. Burmistrz

wyraził zgodę na zmianę harmonogram.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy AFIX na uzyskanie pozwolenia

wodnoprawnego na mostki i pomostki w Delcie Mynówki, cena wykonania to

kwota 984,00 zł brutto. Po negocjacjach ustalono cenę na kwotę 780,00 zł brutto,

burmistrz zaakceptował powyższą ofertę.

13. Burmistrz Barlinka polecił RI.I na kolejny zespół kierowniczy przygotować
informację dot. wykonania remontu drogi przy ul. Sportowej.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy strażnicy OSP na Gminne

Centrum Ratownictwa. OSP w Barlinku zwróciła się z następującymi wnioskami:

* W związku z planowaną rozbiórką garaży – o przeniesienie lamp oświetlenia

zewnętrznego na budynek Centrum Ratownictwa oraz o nie wykonywanie

zasilenia i rozdzielni w garaży. Z opinii Inspektora Nadzoru i Projektanta wynika

że zmiany nie są zmianami istotnymi i można je wykonać bez zmiany pozwolenia

na budowę. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

* Montaż dodatkowej bramy garażowej na ścianie szczytowej. Można by

zrealizować ten wniosek stosunkowo niskim kosztem z wykorzystaniem bramy z

planowanego do rozbiórki garażu. Zgodnie z opinią Inspektora Nadzoru wymaga

to zmiany pozwolenia na budowę. Projektant uważa, że jest to zmiana nieistotna.

Żąda natomiast przemalowania bramy na kolor zgodny z kolorystyką elewacji.
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Realizacja tego wniosku wymaga  poniesienia kosztów w wysokości ok. 25.000 zł

brutto na wyburzenie garażu, ułożenia ok. 100 m
2
 kostki betonowej (koszt ok.

18.000 zł brutto), zmiany pozwolenia na budowę (koszt do uzgodnienia z

projektantem) oraz znalezienia miejsca na garażowanie wozów bojowych przez

zimę.  Koszt nowej bramy, zgodnie z kosztorysem wykonawcy to ok. 20.000 zł

brutto. Po przeprowadzeniu wizji lokalnej w terenie burmistrz nie wyraził zgody

na powyższe, gdyż stwierdził że nie ma potrzeby montażu dodatkowej bramy.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy stadionu miejskiego wraz

z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku – Etap I.

Barlinecki Klub Tenisowy zwrócił się z prośbą o zakupienie materiałów na

wykonanie 46 mb ogrodzenia między kortami a stadionem miejskim wraz z

bramką. Montaż we własnym zakresie. Miało by to być ogrodzenie panelowe o

wysokości 1,2 m w tym samym systemie jak ogrodzenie boiska (panel „płaski”).

Wykonawca zaproponował dostawę kompletu materiałów w cenie 5.514 zł netto

(6.782,22 zł brutto) z terminem 3-4 tygodnie. Burmistrz wyraził zgodę na

udzielenie zamówienia uzupełniającego.

W dniu 31.08. 2011r. wykonawca poinformował że renowacja starego ogrodzenia

od strony jeziora jest dwukrotnie droższa niż wykonanie nowego( oferta na 480

zł/mb). Ponadto uważa że zdemontowane przęsła nie nadają się  do ponownego

montażu. Cena nowego ogrodzenia zgodnie z wycenionym przedmiarem wynosi

ok. 230 zł/mb brutto. Całość ogrodzenia kosztowałaby ok. 25.000,00 zł. Burmistrz

wymaga odtworzenia ogrodzenia przy wykorzystaniu zdemontowanych

elementów, burmistrz wyraził zgodę na odtworzenie części od muru oporowego do

Klubu Sztorm pod warunkiem pomalowania na kolor zielony.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zlecenia prac projektowych na

dodatkowe elementy związane z przebudową ul. Żabiej i ul. Podwale. Po

rozeznaniu cenowym na rynku na podział geodezyjny działek uzyskano

najkorzystniejszą ofertę firmy Zakład Usług Geodezyjno- Kartograficznych H.

Kądziołka ul. Grodzka 10 Barlinek za cenę 1.200,00 zł netto za działkę. Burmistrz

wybrał powyższą ofertę. Natomiast wykonanie projektu elektrycznego i

telekomunikacyjnego wiąże się bezpośrednio z podstawowym projektem

drogowym wobec czego nie zasadne jest zlecanie powyższych projektów

branżowych innym projektantom ze względu na czas realizacji oraz dodatkowy

koszt wynikający z uzyskania map do celów projektowych.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa budowy sieci i stacji uzdatniania wody

w miejscowości Moczydło. Burmistrz zapoznał się z pismem wykonawcy z prośbą
o przedłużenie umownego terminu ukończenia inwestycji do dnia 15.10.2011r.

powołując się na § 28 pkt 1d umowy RI.IX.7023/1/10. Burmistrz Barlinka wyraził

zgodę na powyższe.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dofinansowania budowy lodowiska w

ramach programu „Biały Orlik”. W związku ze złożonym wnioskiem przez Gminę
Barlinek o dofinansowanie budowy lodowiska Ministerstwo Sportu i Turystyki

zwraca się z prośba o uzupełnienie dokumentacji – o potwierdzenie posiadania

środków własnych na realizację tej inwestycji. Dokument ten jest warunkiem

dalszego procesowania w kwestii ostatecznego zabezpieczenia dla Gminy Barlinek

dotacji z budżetu państwa. Na dzień dzisiejszy brak jest środków na przedmiotowe
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zadanie, burmistrz polecił złożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie

środków w budżecie na w/w zadanie na 2012 rok.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą projektu zagospodarowania terenu na

wokół budynku biblioteki przy ul. Gorzowskiej. Burmistrz ustalił, iż w/w teren

zostanie zagospodarowany małą architekturą, odstępujemy natomiast od

zagospodarowania terenu zielenią.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy budynku warsztatowego

na Gminne Centrum Ratownictwa. W dniu 25.08.2011r. Sąd Okręgowy w

Szczecinie wystawił nakaz zapłaty z tytułu nienależytego wykonania zamówienia,

odsetek i kosztów procesowych ( wpłynęło 02.09.2011r.). Prawnicy twierdza, że
będzie odmowa zapłaty, jednocześnie w dniu 06.092011r. biuro radców

dostarczyło opinię biegłego sądowego z prośbą o przeanalizowanie pod kontem

naszych roszczeń i wyznaczenie terminu spotkania w celu przedstawienia swoich

propozycji. Burmistrz ustalił termin spotkania na dzień 13.09.2011 godz. 8:00.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na modernizację boiska do piłki nożnej

przy ul. Strzeleckiej. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą
firmy POLCOURT S.A. ul. Gen. Zajączka 11, lok c7, 01-510 Warszawa za cenę
1.627.556,72 zł brutto. Kwota jaką zamawiający przeznaczył na sfinansowanie

zadania wynosi 1.450.000,00 zł w związku z powyższym burmistrz polecił złożyć
do Skarbnika Barlinka wniosek o zwiększenie środków na przedmiotowe zadanie.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przesunięcia słupa oświetleniowego na

ul. Stodolnej. Zgodnie z wytycznymi z Urzędu Wojewódzkiego Gmina wystąpiła

do Enea o przesunięcie słupa. Enea wydała warunki,  które zakładają m. in.

wykonanie projektu, zgłoszenia i uzyskania służebności od spółdzielni. Koszt

takiego projektu to ok. 2.500,00 zł a wykonanie przesunięcia ok. 2.000,00 zł. Po

analizie burmistrz zrezygnował z przesunięcia słupa oświetleniowego przy ul.

Stodolnej ze względu na wysokie koszta.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie projektu

zagospodarowania terenu wokół budynku przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku.

Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy „Konstruktor”

K. Szydłowski ul. Wylotowa 1/3 Barlinek za cenę 2.460,00 zł brutto.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zawarcia porozumienia z firmą
przygotowującą przetarg na zakup energii. Burmistrz polecił przedłożyć do Rady

Miejskiej w/m projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z

Gminami : Choszczno, Gryfice, Gryfino, Przelewice, Osina, Barlinek, Stepnica

oraz Powiatem Pyrzyckim porozumienia w sprawie wspólnego przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę energii

elektrycznej.

25. Burmistrz Barlinka powołał komisje do odbioru końcowego inwestycji-

przebudowa stadionu miejskiego przy ul Sportowej. Skład komisji: A. Pakosz, J.

Zubyk, W.Kościukiewicz, P. Stukonis –Przedstawiciel Klubu. W odbiorze

uczestniczyć będzie także Inspektor Nadzoru, przedstawiciel wykonawcy oraz

przedstawiciele innych jednostek.
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III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem ZAFOS dot. organizacji Targów

Organizacji Pozarządowych. Wnioskodawca zwraca się z prośbą o wysracie

działań i udzielenia pozwolenia na zorganizowanie imprezy, nieodpłatnego

udostępnienia miejsca oraz pozwolenia na handel produktami będącymi wyrobami

działalności poszczególnych organizacji.  Burmistrz wyraził zgodę na organizację
w/w targów w dniu 17 września 2011r na Rynku Miejskim w Barlinku ( dz. nr 195

obr. 2 Barlinek) pod warunkiem zapewnienia bezpieczeństwa uczestnikom oraz

widzom oraz spełnienia przepisów o imprezach masowych.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż działki

gruntu oznaczonej w ewid. gruntów nr 118 położonej w miejscowości Równo.

Wnioskodawca jest zainteresowany nabyciem powyższej działki na pomieszczenie

gospodarcze. W trakcie wizji lokalnej wyjaśniło się, że wnioskodawcom chodziło

o część budynku położonego na działce nr 119. Część budynku , o którym piszą
wnioskodawcy stanowi ok. 1/3 części całego budynku. Ta część budynku jest

nieużytkowana, pozostała część budynku jest użytkowana bezumownie jako garaż.
Gmina Barlinek przejęła działkę od ANR umowa przeniesienia sporządzaną w

formie aktu notarialnego w dniu 2001-03-26. Minęło 10 lat od momentu nabycia i

możliwe jest zbywanie tej nieruchomości. Na terenie działki 119 planuje się
wykonanie placu rekreacyjnego z wyłączeniem terenu po obrysie budynku.

Zgodnie z obowiązującymi przepisami wydzielenie działki pod budynkiem

powinno być z  zachowaniem odległości 3 lub 4 m od ścian budynku. Burmistrz

wyraził zgodę na ewentualną wieloletnią dzierżawę.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż działki

gruntu oznaczonej w ewid. gruntów nr 151/3 o pow. 0,1976 ha położonej w

miejscowości Mostkowo. Działka nie jest zabudowana, jest przygotowywana do

dzierżawy w drodze bezprzetargowej. Na teren obejmujący działkę nie ma

obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego, a w studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek

teren oznaczony jest symbolem PM- jako tereny podmiejskich zespołów

zabudowy. Gmina Barlinek przejęła od PKP prawo użytkowania wieczystego

przedmiotowej działki. Burmistrz ustalił, iż przedmiotową działkę Gmina zbędzie

na cele mieszkaniowe.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o ustanowienie

służebności dostępu na działce nr 85/1 obręb Osina stanowiącej własność Gminy

Barlinek do działek nr 85/4 i 85/5 obręb Osina. Zgodnie z decyzją zatwierdzającą
podział działki nr 85/3 dokonuje się pod warunkiem, że zbycie działek nr 85/4,

85/5 nastąpi wraz z ustanowieniem na istniejącej działce nr 85/1 stanowiącej

własność Gminy Barlinek służebności dostępu. Burmistrz wyraził zgodę na

ustanowienie służebności odpłatnej.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ANNDOM Sp z o. o. oraz

osób fizycznych o nieodpłatne przejęcie działek nr 48/25, 50/5 i 50/7 położonych
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w Moczkowie. Umowa nr RI.IV.7023-3/09 zawarta w dniu 21.09.2009r. między

Gminą Barlinek a PW-K „Płonia” i firmą ANNDOM ustala warunki realizacji i

przekazania uzbrojenia planowanych przez inwestora do zabudowy terenów. W

umowie zostały określone terminy wykonania robót- najbliższy termin został

określony na 31.12.2010r. Ponadto w umowie ustalono, iż Inwestor zobowiązuje

się do nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Barlinek części nieruchomości ,

która stanowić będzie drogę. Ponieważ Inwestor nie wywiązał się z umowy z dnia

21.09.09r. odnośnie wykonania drogi burmistrz ustalił iż Gmina przejmie

nieodpłatnie dz. nr 48/25, 50/5, 50/7 po wywiązaniu się z umowy.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starostwa Powiatowego w

Myśliborzu z prośbą o zrzeczenie się praw właścicielskich i nieodpłatne

przekazanie w formie darowizny nieruchomości oznaczonej działką nr 257/4 poł.

w obrębie 2 miasta Barlinek. W 1998R. Gmina Barlinek oddała Skarbowi Państwa

nieodpłatnie w użytkowanie wieczyste działkę nr 257/4 oraz przeniosła

nieodpłatnie wybudowane na tej działce budynki. Nieruchomości przeznaczona

jest na cele publiczne- prowadzenie szkoły publicznej. W przypadku nie

wykorzystywania nieruchomości na ten cel – umowa może ulec rozwiązaniu.

Burmistrz rozpatrzył negatywnie powyższy wniosek.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szkoły Podstawowej Nr 1 w

Barlinku z prośbą o zmianę decyzji nr 4/99/RB IV z dnia 22 kwietnia 1999r.

Wnioskodawca wnosi o wygaśnięcie trwałego zarządu dotychczasowego terenu

szkoły a oddanie w trwały zarząd nowego terenu. Burmistrz polecił wnioskodawcy

wytyczyć niezbędny teren ogrodzeniem, następnie geodeta wykona podział

nieruchomości. Pozostała część po wydzieleniu przekazana zostanie w

administrowanie BTBS Sp. z o.o..

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie

zbycia działki gruntu ozn. nr 424/1 obr. Rychnów po trzecim przetargu

zakończonym wynikiem negatywnym. Burmistrz wstrzymał proces zbycia z uwagi

na brak zainteresowania.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami BTBS Sp. z o. o.  o wyrażenie zgody

na wydzierżawienie na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność
Gminy Barlinek. Burmistrz polecił skierować do Rady Miejskiej w/m projekt

uchwały w w/w sprawie na przedmiotowe nieruchomości w celu zawarcia

kolejnych umów dzierżaw na niniejsze nieruchomości pomiędzy stronami.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o

umorzenie zobowiązań z tytułu bezumownego korzystania z dz nr 208/13 ( ob. 2

m. Barlinka z jednoczesną deklaracją wydania Gminie Barlinek przedmiotowej

nieruchomości. Burmistrz nie wyraził zgody na umorzenie zobowiązań w stosunku

do Gminy Barlinek z tytułu bezumownego korzystania z w/w nieruchomości,

jednocześnie polecił przejąć nieruchomość.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o sprzedaż części

działki 223/3 przy ul. Gwieździstej będącą własnością Gminy Barlinek w celu

poprawy warunków zagospodarowania dz. nr 185/15. Burmistrz rozpatrzył

pozytywnie w/w wniosek.
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12. Burmistrz Barlinka polecił RG wystosować pismo o wydanie części

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 233/4 i dz. nr 232

położonej w Barlinku przy ul. Armii Krajowej.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o obniżenie

czynszu dzierżawnego o 50% dotychczasowej stawki w związku z przebudową i
modernizacją sieci wodno – kanalizacyjnej na ul. Sportowej. Burmistrz rozpatrzył

negatywnie przedmiotowy wniosek.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w sprawie

zbycia działki gruntu nr 231/8 przy ul. Jeziornej po pierwszym przetargu

zakończonym wynikiem negatywnym. Cena wywoławcza w pierwszym przetargu

wyniosła 80.000,00 zł. Przed pierwszym przetargiem wpłynęło pismo osoby

fizycznej o unieważnienie przetargu w związku z wcześniejszymi ustaleniami

dotyczącymi tej nieruchomości. Przedstawił protokół spisany w dniu 13

października 2003 roku w związku z pracami planistycznymi do zmiany planu

zagospodarowania przestrzennego Górnego Tarasu przy jego udziale jako

reprezentującego matkę jako następcy prawnego działki nr 255 na Górnym

Tarasie. Zgodnie z tym protokółem udział osoby fizycznej w działce nr 255 ma

być zamieniony na działkę nr 231/8. Przedstawiono również porozumienie zawarte

w dniu 27 października 2009 roku oraz notatkę służbową w których reprezentując
matkę wyraził zgodę na zaprojektowanie oraz realizacje sieci kanalizacyjnej na

działce nr 255 pod warunkiem zamiany, o której mowa w protokóle z dnia

23.10.2003r. Burmistrz polecił prowadzić proces zamiany w/w działek, oraz

wystąpić do wnioskodawcy o określenie terminu rozpoczęcia oraz zakończenia

zabudowy-inwestycji na dz. nr 231/8.

15. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie nr 113./2011 w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży położonych w Płonnie, dz. nr 159/1,

159/2 obr. Płonno

16. Burmistrz Barllinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy

dla dz. nr 233/7 i 236 przy ul. Niepodległości w Barlinku. Rozpatrywany jest

wniosek o ustalenie warunków zabudowy dla inwestycji polegającej na budowie

budynku usługowo- handlowo- mieszkalnego wraz z niezbędna infrastrukturą
techniczną i zagospodarowaniem przy ul. Niepodległości na działkach o nr ewid.

gruntu 233/7 i 236 obr. 2 Barlinek. Z uwagi na to, że planowanym zamierzeniem

inwestycyjnym na działkach nr 233/7 i 236 jest zabudowa plombowa

wystosowano pisma od właścicieli nieruchomości z prośbą o rozważenie

zamurowania okien zlokalizowanych w ścianach szczytowych. szczytowych

odpowiedzi otrzymano pisma osób fizycznych oraz pismo WM Niepodległości 33.

W pismach tych zawarte są  warunki, po spełnieniu których wyrażają zgodę na

wykonanie powyższego zamierzenia inwestycyjnego. Burmistrz zaakceptował

warunki postawione przez osoby fizyczne natomiast część warunków stawianych

przez WM Niepodległości 33 nie są możliwe do zrealizowania według przepisów

prawa. Burmistrz polecił przygotować stronom projekt porozumienia.
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17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą aktualizacji wieczystego użytkowania

w związku z weryfikacją 300 nieruchomości na terenie Barlinka. Burmistrz polecił

zebrać oferty celem zlecenia wyceny zweryfikowanych nieruchomości.

18. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul.

Szosowej.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zarządzenia w sprawie zbycia

nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku na „Górnym Tarasie” stanowiącej

własność Gminy Barlinek. Burmistrz polecił sprawdzić jaka jest cena dzierżawy za

przedmiotową działkę.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o sprzedaż na rzecz

wnioskodawców  działki nr oznaczonej w ewidencji gruntów nr 376/6 obr.

Rychnów gm. Barlinek o łącznej pow. 0,1300 ha będącej własnością Gminy

Barlinek z przeznaczeniem na cele gospodarcze oraz na poprawienie

zagospodarowania terenu. Burmistrz postanowił przeprowadzić wizje lokalna w

terenie, a następnie poddać ponownej analizie w/w wniosek.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  osoby fizycznej o wydzierżawienie

na okres 3 lat działki nr 86/4 obr. Jarząbki Gmina Barlinek o łącznej pow. 0,0600

ha będącej własnością Gminy Barlinek z przeznaczeniem na przejazd sprzętem

rolniczym ze względu na brak możliwości bezkolizyjnego przejazdu przez drogę
oznaczoną w ewidencji gruntów dz. nr 78. Burmistrz wyraził zgodę ale dzierżawca

musi zagwarantować możliwość przejazdu dla pozostałych użytkowników dz. nr

86/4.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem firmy Usługi Transportowe

M.Michalski, Moczkowo Wiosenna 22  dot. umowy dzierżawy z dnia 29.08.2011

na nieruchomość gruntową oznaczoną w ewidencji gruntów dz. nr 568 położoną w
obr. 1 m. Barlinek. Dzierżawca informuje, że w związku z tym, iż na działce

znajduję się ziemia  z gruzem w ilościach ok. 800 ton, prawdopodobnie po

przebudowie ul. Fabrycznej, proponuje usunięcie nasypów i uporządkowanie

terenu na koszt własny w zamian za zwolnienie go z czynszu dzierżawnego na

okres 10 miesięcy. Burmistrz postanowił przeprowadzić wizje lokalną w terenie

oraz ponownie przeanalizować w/w wniosek.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem z kontroli problemowej w zakresie

ewidencji działalności gospodarczej przeprowadzonej w dniu 30 sierpnia 2011 r w

Urzędzie Miejskim w Barlinku.

24. Burmistrz Barlinka polecił ogłosić przetarg na aktualizację wieczystego

użytkowania. Burmistrz Barlinka wydał Zarządzenie Nr 117/2011 w sprawie

powołania i nadania pracy komisji przetargowej do przygotowania i

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia pn. „Oszacowanie

wartości nieruchomości w celu aktualizacji opłat rocznych za użytkowanie

wieczyste”.
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25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wydania  zarządzenia w sprawie zbycia

nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku na „Górnym Tarasie” stanowiącej

własność Gminy Barlinek. Po sprawdzeniu ceny dzierżawy za przedmiotową
działkę, burmistrz wstrzymał zarządzenie i polecił uregulować stan prawny

użytkowania nieruchomości przez firmę Enea. Polecił obciążyć za bezumowne

korzystanie  nieruchomości za 3 lata wstecz oraz zawrzeć umowę dzierżawy.

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami pokontrolnymi stanu technicznego

budynku Urzędu Miejskiego i przekazał do RO.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia zakresu prac na podstawie

projektu budowlanego w celu uzyskania dofinansowania w ramach PROW ( m-ce

rekreacyjne dla mieszkańców równa dz. Nr 119). Burmistrz polecił zabezpieczyć
w budżecie na rok 2012 środki na realizację powyższego zadania ( rozbiórka wiaty

będzie wykonana przez mieszkańców). Burmistrz przekazał dokumentację do RI.

Referat RI złoży wniosek o dofinansowanie zadania w ramach programu „Małych

projektów” Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami z działalności gminnych spółek

prawa handlowego. Burmistrz przyjął powyższe informacje i polecił skierować do

Rady Miejskiej w/m.

4. Burmistrz   Barlinka   na   podstawie  §9  ust.3   uchwały Rady Miejskiej  w

sprawie   zasad   wynajmowania   lokali  wchodzących  w skład  mieszkaniowego

zasobu   Gminy   Barlinek, na zasadzie wzajemnego porozumienia stron, wyraził

zgodę na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego na czas nieoznaczony, po

uprzednim  wyłączeniu  lokalu  z  zasobu lokali  socjalnych  i  wydał  zarządzenie

nr 107/2011 w sprawie  uchylenia Zarządzenia Nr 2/2003 Burmistrza Miasta i

Gminy w Barlinku Barlinku dnia 09 stycznia 2003 r. w sprawie wydzielenia lokali

z części mieszkaniowego zasobu gminy z przeznaczeniem na lokale socjalne.

5. Burmistrz   Barlinka   na   podstawie  §9  ust.3 uchwały Rady Miejskiej  w

sprawie   zasad   wynajmowania   lokali  wchodzących  w skład  mieszkaniowego

zasobu   Gminy   Barlinek, na zasadzie wzajemnego porozumienia stron, wyraził

zgodę na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego na czas nieoznaczony, po

uprzednim  wyłączeniu  lokalu  z  zasobu lokali  socjalnych i wydał zarządzenie nr

108/2011 w sprawie uchylenia Uchwały Nr 35/97/226 Zarządu Miasta i Gminy w

Barlinku z   dnia 03 czerwca 1997r. w sprawie wydzielenia lokali z części

mieszkaniowego zasobu gminy z przeznaczeniem na lokale socjalne.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany § 19 umowy Spółki

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. w Barlinku. Po analizie

burmistrz ustalił iż nie dokonujemy zmiany § 19 w/w umowy.
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7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Przewodniczącego Rady Miejskiej w

sprawie inicjatywy grupy mieszkańców Gminy Barlinek, która wystąpiła z

projektem uchwały dotyczącej ograniczenia możliwości hodowli zwierząt
futerkowych na terenie Gminy Barlinek. Przewodniczący skierował w/w wniosek

celem sprawdzenia liczby mieszkańców udzielających poparcia oraz

zaopiniowania projektu przez radcę prawnego. Burmistrz polecił wystosować
pismo do Przewodniczącego Rady Miejskiej w/m wskazujące nieprawidłowości

jakie zawiera projekt uchwały zgodnie z opinią prawną oraz do wnioskodawców

wnoszących projekt chwały

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zapewnienia ochrony dla gwiazdy

wieczoru Dożynek Gminnych 2011. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zapewnienie nagłośnienia dla

zespołu muzycznego który wystąpi podczas Dożynek Gminnych 2011 (gwiazda

wieczoru). Wpłynęło 6 ofert. Burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę za cenę
2.460,00 zł brutto firmy Music Planet Salon Muzyczny Szczecin.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przedłużenia umowy najmu toalety i

dostawy wody do Świetlicy Wiejskiej w Żydowie. Koszt najmu toalety za kres od

stycznia do sierpnia to kwota 2.311,20 zł, koszt dostawy wody od stycznia do

sierpnia to kwota 686,03 zł. Burmistrz polecił przygotować kosztorys wykonania

remontu poszycia dachowego Świetlicy Wiejskiej oraz kosztorys wykonania

projektu budowlanego przybudówki na toaletę na podstawie wydanej decyzji o

warunkach zabudowy wraz z przewidywanym kosztem inwestycji. Burmistrz

polecił także złożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie środków w

budżecie na powyższy cel.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie remontu murów

obronnych. Wpłynęła 1 oferta. Burmistrz wybrał ofertę Przedsiębiorstwa

Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. ul. Szpitalna 4 w Barlinku za cenę 11.808,00 zł

brutto.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przedłużenia umowy na dostawę
energii cieplnej do Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie i Lutówku na sezon

grzewczy 2011/2012. Burmistrz wyraził zgodę na przedłużenie przedmiotowej

umowy.

13. Burmistrz Barlinka wydał Zarządzenie Nr 116/2011 w sprawie podania do

publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

14. Burmistrz Barlinka wydał Zarządzenie Nr 117/2011 w sprawie sprzedaży
nieruchomości –lokali mieszkalnych- stanowiących przedmiot własności Gminy

Barlinek, na rzecz najemcy.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. stanu faktycznego i prawnego

nieruchomości położnej w Barlinku przy ul. Tunelowej nr 48. Nieruchomość
stanowi działkę gruntu oznaczoną nr 611/3 zabudowaną budynkiem mieszkalnym,

w skład którego wchodzi 6 lokali mieszkalnych, oraz budynkiem gospodarczym.
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Część budynku gospodarczego posadowiona jest na działce gruntu nr 611/7

stanowiącej własność Gminy Barlinek.  Nieruchomość stanowi własność
właścicieli  dwóch lokali wyodrębnionych i Gminy Barlinek jako dotychczasowej

właścicielki nieruchomości. Jeden z lokali mieszkalnych położony jest na

poziomie piwnic, poziom podłogi od strony ścian z otworami okiennymi i

drzwiowymi usytuowany jest poniżej poziomu terenu przy budynku. Burmistrz

polecił dokonać sprzedaży pozostałych lokali w istniejącym stanie faktycznym i

prawnym nieruchomości.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem dotyczącym utrzymania

czystości i porządku na terenie Gminy Barlinek w okresie od stycznia do sierpnia

2011r. Burmistrz zaakceptował powyższe sprawozdanie i polecił przedłożyć do

Rady Miejskiej w/m jako temat wrześniowej sesji, zgodnie z planem pracy Rady

Miejskiej na 2011 rok.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo dofinansowanie

organizacji dożynek wiejskich w kwocie 1.000,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie

i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zarządzenia w sprawie

funkcjonowania i dokumentowania kontroli zarządczej w Urzędzie Miejskim w

Barlinku i jednostkach organizacyjnych Gminy.

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie nr 111/2011 w sprawie powołania

koordynatora gminnego odpowiedzialnego za szkolenie operatorów obsługi

informatycznej obwodowych komisji wyborczych i wsparcie techniczne obsługi

informatycznej tych komisji dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu

Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na

dzień 09 października 2011roku.

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie nr 112/2011 w sprawie ustanowienia

operatorów informatycznej obsługi komisji obwodowych dla przeprowadzenia

wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej

Polskiej, zarządzonych na dzień 09 październik 2011 roku.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie powołania

Młodzieżowej Rady Miasta Barlinka oraz nadania jej statutu. Burmistrz wniósł

poprawki i polecił przedłożyć projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z  protokołem kontroli z zakresu  sposobu

przyjmowania i załatwiania skarg oraz wniosków od 01.01.2009r. do dnia kontroli.

Burmistrz postanowił udzielić odpowiedzi odnośnie zmiany godzin przyjęć
interesantów po za godzinami pracy  Urzędu Miejskiego w/m oraz ustalił iż
burmistrz i z-ca będą przyjmować interesantów  na zmianę kolejno w co drugi

poniedziałek od godzinach od 7:30 do 8:00. Burmistrz wydał zalecenia

pokontrolne dla odpowiednich referatów.
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VI.     W zakresie spraw oświaty i  sportu:

1. Burmistrz Barlinka wręczył akt powierzenia stanowiska Dyrektora SP nr 1 w

Barlinku dla Pani Danuty Tomiałojć.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie porozumienia z

Gmina Lipiny dotyczącego zwrotu dotacji udzielonej Niepublicznemu Przedszkolu

„Akademia Przedszkolaka” w Dziedzicach za uczniów będących mieszkańcami

Gminy Lipiny. Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały

i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. utworzenia

państwowej szkoły muzycznej w Barlinku. Po zasięgnięciu opinii Dyrektora

Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Choszcznie uzyskano informację, iż
można utworzyć m.in. Samorządową Szkołę Muzyczną, istnieje także możliwość
udzielania prywatnych lekcji dla chętnych dzieci (Gmina udostępniłaby

pomieszczenie a rodzice pokryliby koszt nauki). Burmistrz polecił BOK rozeznać
sprawę finansowania działalności takiej szkoły oraz postanowił zorganizować
spotkanie z Dyrektorem Szkoły z Choszczna celem omówienia sprawy.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Dyrektorów Szkół i Placówek

Oświatowych Gminy Barlinek odnośnie przygotowania do nowego roku

szkolnego 2011/2012.

Podczas spotkania z  Dyrektorami Szkół i Placówek Oświatowych omówiono m.

in. następujące sprawy:

* ROS.I. przedstawił informacje o projekcie „Świadomy Nauczyciel- Bezpieczna

Szkoła: program podnoszenia kwalifikacji w zakresie zabezpieczenia danych

osobowych w szkołach województwa zachodniopomorskiego”. Dyrektorzy Szkół i

Placówek Oświatowych  mają oddelegować dwóch pracowników

administracyjnych ze swojej jednostki na w/w szkolenie.

* ROS.I. przekazał dyrektorom, iż szkoły mają składać z co najmniej 5 dniowym

wyprzedzeniem wnioski o zabezpieczenie dowozu uczniów na konkursy

przedmiotowe oraz zawody sportowe celem zorganizowania w/w transportu.

* ROS.I. przedstawił informację dyrektorom odnośnie dowozów szkolnych w

roku 2011/2012. Burmistrz Barlinka polecił zorganizować spotkanie między

Urzędem Miejskim, przedstawicielami szkół i placówek oświatowych a

przewoźnikiem oraz opiekunami celem przekazania istotnych informacji oraz

ustalenia koordynacji przewozów szkolnych w roku 2011/2012.

* RF.I. przedstawiła ewentualną możliwość wprowadzenia oszczędności przez

usługi, których przetargi są realizowane przez jednostki a mogłyby być
realizowane  przez Gminę Barlinek poprzez utworzenie w Urzędzie Miejskim w/m

komórkę ds. zamówień publicznych.

Dot. to m.in. usług w zakresie:

• Ochrony;

• Zakupu pomocy dydaktycznych;
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• Zakupu materiałów biurowych, wyposażenie;

• Ubezpieczenia;

• Usług telekomunikacyjnych ( telefon, Internet);

• Zakupu energii, ciepła;

• Sprzętu komputerowego;

• Remontu szkół, inwestycji, konserwacji dźwigów;

• Zakupu żywności dla szkół;

• Usługi przeciwpożarowej.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zakończenia kontroli w

Niepublicznym Przedszkolu „Akademia Przedszkolaka” w Dziedzicach. W

związku z prowadzoną kontrolą wystosowane zostało pismo do RIO w Szczecinie

w celu uzyskania opinii dotyczącej ustalenia rzeczywistej liczby wychowanków

uprawnionych do otrzymywania dotacji z budżetu gminy. Rodzice dziecka składali

karty zgłoszenia dziecka do przedszkola, następnie podpisywane były umowy na

świadczenie usług wychowania przedszkolnego. przedszkolnego odpowiedzi RIO

zaznacza, iż zgodnie z ustawą o systemie oświaty przyznając dotacje odnosić się
należy do faktycznego stanu osób przyjętych i kontynuujących naukę w
przedszkolu. Dziecko traci przymiot ucznia po zakończeniu trwania umowy,

natomiast jeżeli karta przyjęcia dziecka jest złożona na cały rok i nie ma

rezygnacji rodziców to mimo przerwy wakacyjnej dotacja przysługuje.  Kierownik

przedszkola w dniu 30.08.2011r.złożyła wyjaśnienia, iż składane karty przez

rodziców obejmowały cały rok szkolny, natomiast umowy były unormowaniem

odpłatności za świadczone usługi pond podstawę programową. Burmistrz

stwierdził iż deklaracją rodzica o uczęszczaniu dziecka do przedszkola jest

złożona karta, natomiast zawierane z rodzicami umowy dotyczyły określenia

odpłatności za świadczone usługi(m.in. formy zapłaty, terminu płatności, opłaty za

wyżywienie).

VII. W zakresie spraw informatycznych :

1. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na zakup nowej kserokopiarki Kyocera

TASKalfa 3050ci. Powodem zakupu jest zastąpienie starej z powodu zużycia w

trakcie normalnej eksploatacji, koszt naprawy starej przewyższa jej wartość.

VIII.   W zakresie spraw OC :

1. Burmistrz Barlinka omówił sprawę poprawy bezpieczeństwa w Gminie Barlinek

poprzez utworzenie Straży Miejskiej. Komendant Komisariatu Policji w Barlinku

wyraził chęć podjęcia współpracy ze Strażą Miejską. Straż Miejska mogłaby

podjąć działania w zakresie m. in. niewłaściwego parkowania samochodów, spraw

dot. czworonogów (psy), przestrzegania porządku (spożywanie alkoholu,

dewastacje). Burmistrz zamierza ponownie skierować projekt uchwały do Rady

Miejskiej w/m odnośnie utworzenia Straży Miejskiej w Barlinku.
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IX. W zakresie spraw OPS  :

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dotyczącą sytuacji życiowej i

problemów ludzi starszych. Burmistrz zaakceptował powyższą informację i polecił

przedłożyć do Rady Miejskiej w/m jako temat wrześniowej sesji, zgodnie z planem

pracy Rady Miejskiej na 2011 rok.

2. Burmistrz Barlinka przychylił się pozytywnie do propozycji utworzenia Domu

Dziennego Pobytu w Barlinku. Polecił przygotować ogólne informacje związane z

działalnością powyższego domu ( miejsce siedziby, struktura, koszty związane z

utworzeniem- utrzymaniem).
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W okresie od dnia 24 sierpnia 2011r. do dnia 20 września 2011r. Burmistrz Barlinka wydał

następujące zarządzenia :

Lp. Nr

Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 107/2011 Uchylenia Zarządzenia Nr 2/2003 Burmistrza

Miasta i Gminy w Barlinku z dnia 9 stycznia

2003 r. w sprawie wydzielenia lokali z części

mieszkaniowego zasobu gminy z

przeznaczeniem na lokale socjalne.

25.08.2011 RGM.II.

2. 108/2011 Uchylenia Uchwały Nr 35/97/226 Zarządu

Miasta Gminy w Barlinku z dnia 3 czerwca

1997 roku w sprawie wydzielenia lokali z

części mieszkaniowego zasobu gminy na

lokale socjalne.

25.08.2011 RGM.II.

3. 109/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

31.08.2011 RF.I.

4. 110/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

31.08.2011 RF.I.

5. 111/2011 Powołania koordynatora gminnego

odpowiedzialnego za szkolenie operatorów

obsługi informatycznej obwodowych komisji

wyborczych i wsparcie techniczne obsługi

informatycznej tych komisji dla

przeprowadzenia wyborów do Sejmu i

Senatu Rzeczypospolitej Polskiej,

zarządzonych na dzień 09 paździenika 2011

roku.

02.09.2011 RO.I.

6. 112/2011 Ustanowienia operatorów informatycznej

obsługi komisji obwodowych dla

przeprowadzenia wyborów do Sejmu

Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu

Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na

dzień 09 października 2011roku.

02.09.2011 RO.I.

7. 113/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości

gruntowych przeznaczonych do sprzedaży
położonych w Płonnie.

02.09.2011 RG.IV.

8. 114/2011 Zbycia w trybie bezprzetargowym

nieruchomości gruntowej położonej w

Barlinku przy ul. Szosowej.

02.09.2011 RG.IV.

9. 115/2011 Sprzedaży nieruchomości – lokali

mieszkalnych- stanowiących przedmiot

własności Gminy Barlinek, w drodze

bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

02.09.2011 RGM.II.

10. 116/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu

nieruchomości przeznaczonych do

sprzedaży.

02.09.2011 RGM.II.
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11. 117/2011 Powołania i nadania regulaminu pracy,

komisji przetargowej do przygotowania i

przeprowadzenia postępowania o udzielenie

zamówienia pn. „Oszacowanie wartości

nieruchomości w celu aktualizacji opłat

rocznych za uzytkowanie wieczyste”.

09.09.2011 RG.I.

12. 118/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

09.09.2011 RF.I.

13. 119/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

09.09.2011 RF.I.

14. 120/2011 Powołania obwodowych komisji wyborczych

w celu przeprowadzenia wybrow do Sejmu

Rzeczypospolitej Polskiej oraz do Senatu

Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na

dzień 9 października 2011 roku.

16.09.2011 RO.I.

15. 121/2011 Sprzedaży nieruchomości- lokali

mieszkalnych – stanowiących przedmiot

własności Gminy Barlinek, w drodze

bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

15.09.2011 RGM.II.

16. 122/2011 Funkcjonowania i dokumentowania kontroli

zarządczej w Urzędzie Miejskim w Barlinku

i jednostkach organizacyjnych Gminy.

15.09.2011 KW

17. 123/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

16.09.2011 RF.I.

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka
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w okresie międzysesyjnym.

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się
następujące spotkania:

1. W Drawie i Kaliszu Pomorskim odbyły się spotkania z Marszałkiem

Województwa w sprawie projektu turystycznego dot. wykorzystania

linii kolejowych na potrzeby obsługi ruchu turystycznego.

2. Odbyło się spotkanie z Prezesem Zachodniopomorskiej Izby

Gospodarczej w Gorzowie Wlkp w sprawie polepszenia kooperacji

środowisk gospodarczych Barlinka i Gorzowa Wlkp.

3. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z dyrektorami Szkół

Placówek Oświatowych w sprawie przygotowania do nowego roku

szkolnego.

4. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z grupą realizującą projekt

„Decydujmy Razem”.

5. Uczestniczono w spotkaniu trójstronnym Barlinek – Eksjo-

Schneverdingen w ramach wyboru Królowej Wrzosu. Podziękowano

także w imieniu samorządu barlineckiego burmistrzowi w związku z

jego zakończeniem kadencji.

6. Zostały złożone wnioski o dofinansowanie w ramach RPO na

zagospodarowanie Delty Młynówki i modernizacji obiektu na

bibliotekę przy ul. Gorzowskiej.

7. Spotkano się z Sołtysem wsi Mostkowo oraz Prezesem SM Astra w

Mostkowie na temat pomocy w utrzymaniu i funkcjonowaniu punktu

pocztowego.

8. Spotkano się z Proboszczem Parafii p.w. NSNMP w sprawie pomocy

przy modernizacji dachu kościoła.

9. W związku z otwarciem nowego roku szkolnego w SP1 i PG 1 zostały

wręczone akty powołania nowym dyrektorom a w SP 4 akty

mianowania nauczycielom na nowe stopnie awansu  zawodowego.

10. Spotkano się z dzierżawcą pensjonatu „Pod Sosnami”  w sprawie

zobowiązań finansowych dzierżawcy wobec Gminy Barlinek.

11. Spotkano się z kierownikiem PUP w sprawie wsparcia w ramach

aktywnych form walki z bezrobociem dla Gminy  Barlinek.

12. W Płonnie 3 września odbyły się Dożynki Gminne.

13. Dnia 5 września otwarte zostało przedszkole społeczne w murach

szkoły podstawowej.

14.     Spotkano się z Dyrektorem SKSM w sprawie procesu rekultywacji

kopalni oraz uregulowania zobowiązań finansowych wobec Gminy

Barlinek.
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15. Spotkano się z Dyrektorem Szkoły Muzycznej w Choszcznie w sprawie

pomocy w uruchomieniu podobnej placówki w Barlinku.

16. Uczestniczono w Szczecinie w polsko- niemieckiej konferencji w

ramach Euroregionu Pomerania na temat przygotowania projektów

turystycznych w nowej perspektywie finansowej.

17. Odbyły się Dożynki Powiatowe w Boleszkowicach w których

uczestniczyła także Gmina Barlinek.

18. Została podpisana umowa z firmą Deloitte dotycząca optymalizacji

podatku VAT wobec Urzędu Skarbowego.

19. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie poświęcone utworzeniu

biblioteki publicznej.

20. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z Sołtysami w sprawie

Funduszu Sołęckiego na rok 2012.

21. Spotkano się w Urzędzie Miejskim z przedstawicielem Klubu

Lekkoatletycznego Lubusz Słubice w sprawie dalszej współpracy i

rozwoju lekkoatletyki w Barlinku.

22. W siedzibie WFOŚiGW w Szczecinie została podpisana umowa dot.

Dofinansowania inwestycji – budowa sieci wodociągowej w Moczydle.

23. W Szczecinie dwukrotnie spotkano się z konsorcjum niemieckich firm

w sprawie inwestycji ekologicznych w energetyce na terenie Gminy

Barlinek.

24. W ramach zespołu kierowniczego zostało omówione zarządzenie w

sprawie Kontroli Zarządczej w jednostkach gminy.

25. Spotkano się z osobami aktywnie współpracującymi na rzecz

współpracy Barlinek- Schneverdingen w celu omówienia przyjęcia

bliźniaczej grupy w Barlinku i przygotowanie planu współpracy z tym

miastem na dalsze lata.

26. Spotkano się w Myśliborzu w sprawie zawiązania związku

międzygminnego który zająłby się gospodarką odpadami.


